
 

Skolebestyrelsen Tarm Skole  

Referat d. 04.09.2023, Lønborgvej 53.  
  

Fraværende:  Signe, 6.          O = Orientering  

            D = Drøftelse 

         B = Beslutning   

Tid  Emne og beskrivelse  Referat/notat  

16.30  1. Velkomst, 

forplejning og sang  

O  

16.45  2. 2. Referat fra sidst 

(Bilag 1)  

O Der mangler stadig en måling af støjniveauet i fase 

1. 

CN og UE tager en ekstra runde i ”kys og kør” 

banen på Vardevej for at minde om reglerne. 

Vi undersøger prisen på et ”øre”. 

Vi føjer smartwatch til princippet omkring 

mobiltelefoner. CN og NA laver et udkast til næste 

møde 

 

16.55  3.  Elevråd  O Christian fortæller, hvordan elevernes roller i 

skolebestyrelsen er. Anna er valgt som formand på 

overbygningen, Signe på hovedskolen. Sidstnævnte 

først i dag, derfor er hun ikke til stede i dag. 

 

På overbygningen er der talt om udstyr til at bruge 

i skateparken, skolefest og uddannelse af UMR.  

 

17.05 4. Årsplan mm. og 

Rundvisning på OB, 

hvis der er nogen 

der ønsker det. Bilag 

2-2b 

O Nina fortæller om praksisbaseret undervisning i 

matematik i 9 som forberedelse mod en evt. 

mundtlig prøve til sommer. Birgitte har indrettet et 

matematikrum, hvor der er mulighed for at 

udfolde sig og prøve nogle ting af uden at skulle 

hente og bringe materialer hver gang.  

Der spørges til Skjernåskolens planer for 

Lønborgvej, og CN orienterer om det, han ved fra 

møderne i styregruppen, som er fælles for alle tre 

skoler i rokaden.  

 

17.15 5. Overgang til 0.  

- Klassedannelse skal vi 

arbejde videre efter en 

D 

B 

Vi kigger også på overgangen til 7. klasse. 

Arbejdsgruppe bestående af CN, NA og Randi 

mødes inden næste møde. 



 

ny model for 

klassedannelse? 

 

17.30 6. Kommunens budget 

(Bilag 3 eftersendes 

når skolen har 

modtaget det) 
- Kommunens 

budgetseminar afviklet 

i sidste uge – Er der 

noget vi skal reagere 

på? 

 

O 

D 

B 

Proceduren er ændret. Der er ikke mulighed for at 

indsende høringssvar i forhold til budgettet som 

bestyrelse eller lokalt MED. 

”Grønthøsteren” er reduceret; rammebesparelsen 

er fjernet. 

Klubben på Tarm Skole lukker fra næste år. 

Måske kan man gøre noget særligt for 3. årgang i 

SFO’en for at gøre den mere attraktiv for dem? 

17.45  7. Sammenlægning 

(Bilag 4) 

- Status 

- Helhedsplan 

- Lokale fordeling proces 

 

O Christian fremlægger helhedsplanen for 

skolebestyrelsen, som den ser ud pt. Heraf fremgår 

det, hvad der er valgt til/fra. 

 

 

18.10 8. Meddelelser  

- Forældrevalgte  

- Medarbejdere  

HS  

OB  

SFO  

Klub  

Ledelse   

- Rengøring  

- Byggeri  

 2023 

Ultimo 

August 

2022 

Ultimo 

August 

2021 

Ultimo 

August 

Skole 70,47 65,08 64,46 

SFO 57,60 64,07 71,26 

Klub 59,51 55,95 52,74 

 

O Medarbejdere: Økonomien er svær at få til at 

hænge sammen i forhold til skolerejse. Skal vi 

drøfte, om der skal justeres på 

forældrebetalingen? Eller skal der andre tiltag til i 

forhold til, hvordan der kan betales for en sådan 

tur? 

 

18.25 9. Evt.  O Bestyrelsens input på forældremøderne; tal om 

aula – husk direkte kommunikation. 

 

 

  


